
 
 
Mötesanteckningar från föräldramötet 2020-09-07 
 
Ledare Henrik “Burken” Burgesäter och Carl “Calle” Stålhammar höll i mötet. 
 
Vi är nu Visby Romas största lag, 39 spelare, ett stort gäng. 
 
Syftet med mötet: Prata om riktlinjer och ge några passningar hem till föräldrar och 
spelare. 
 
 
Träningar 
 
Tre träningar i veckan mellan 50 minuter till 60 minuter per pass.  
Måndag, onsdag och ett pass på helgen.  
 
Om du inte är på isen när träningen börjar, stanna av isen. Visa repekt för andra 
spelare. Det är viktigt att hålla tiden.  Det kan vara svårt på den tidiga tiden på 
onsdagar men försök så gott det går.  
 
Är du med på träningen så är du med hela passet. Det är inte ok att sitta i båset om 
det inte är paus för alla.  
 
Kom ihåg halsskyddet. Annars får du inte vara med. Vi tanker på barnens säkerhet.  
 
Vattenflaska.  Påminn gärna att att de tar med vattenflaskan till båset.  
 
Föräldrar får gärna ställa frågor om utrustning till ledare - flex på klubban, storlekar 
och andra mått.  
 
Högre flex, hårdare klubba. Högst 50 för vårt lag. Kapa inte för mycket på längden 
eftersom barnen växer och att det försämrar kapaciteten.  
 
Skridskor - fler och fler knyter själva – tips är att testa studsmattakrok eller galge för 
att kunna dra åt själv.  
 
Vi vill ställa krav, fokus på isen, järnet gäller. Lite mer vaken och med i matchen. 
Lyssna när vi pratar. Ställ dig sist och titta på andra om du inte förstår övningen.  



 
Ett problem – inga målvakter 
Vi har inga målvakter i vår årskull och har därför ett stort behov. Det är inte kul att 
spela tvåmål utan målvakt. Det finns ingen direkt tanke om hur vi ska få till det. Vi vill 
inte tvinga någon att stå, hoppas på att någon ska nappa.  
 
En tanke att väcka intresse för att stå i mål är att bjuda in äldre målvakter som en 
värvningsmetod.  
 
 
Beröm 
Det funkar bra med kallelser på träningen.  
 
Meddela genom gästboken i Laget.se om ditt barn får förhinder trots att du har tackat 
ja till anmälan. 
 
Vi kommer att stänga ner Supertext (när Burken kommer på hur man gör) och bara 
använda Laget.se 
 
 
Vecka 38 
30 minuters fys efter träningen på onsdagar efter ispasset. Rätt kläder efter väder. 
Tänk lätt att träna i men tillräckligt varmt.  
 
Vecka 38 (igen) 
Nästa onsdag - fotografering. Tisdag 15/9. Ladda ner dokument - fotomall på laget.se. 
Lämna in ifylld SENAST dagen innan på träningen.  
 
Leif Pettersson - styrelseordförande VRU 
Många barn har börjat – målet är att få 160 spelare i hockeyskolan, istider är svårt att 
få under Corona. 
Vi gör vad vi kan för att hålla reglerna. 
Högst 50 stycken totalt i hallen.  
Föräldrar får hjälpa till att följa upp att inte fler kommer in. 
 
Ledare 
Alla ledare i VRU har visat intyg från belastningsregister och ingen ledare har något på 
sig som tyder på att de inte ska kunna vara ungdomsledare. 
Styrelsen idag har korta och fler möten. 
 
Vi behöver isplanerare - person som planerar istider - Niklas Harlevi slutar efter 7 år.  
 
Pengar 
Vi har 75 000 kr i vår kassa, väntar bidrag och lite andra pengar som ska komma in.  
 
 
 



Resor 
Vi planerar vilka resor vi ska åka. Vet inte hur och när ännu. Vi tänker två resor per 
barn. Vissa på helplan och vissa med zonspel. Funderar på att åka över dagen som 
alternativ för att resa med övernattning. Billigare och kanske också smidigare.  
 
Resa med övernattning 
Kostnad för övernattning kostar 600 kr per barn (totalt kostar det 1200 kronor, 
bidraget från VRU är 600 kr) 
 
Vet inte hur vi ska göra med matcherna - yngre kommer upp, äldre åker ner, olika 
utveckling. Har kollat med äldre hockeyskola om de vill köra extra hockeypass.  
 
Årlig medlemsavgift 
850 kr för årligt medlemsskap,- då ingår is, försäkring och utrustning 
Faktura kommer med Billogram. 
 
Viktigast! Det ska vara kul att spela ishockey! 
 
Finns endast sex 08:or kvar i laget. 07:or och 09:or ska vara med och blanda upp laget. 
Måste vara en mix för att pussla ihop det för att följa reglerna. De 09:or som det 
gäller har blivit kontaktade. 
 
När blir det renodlade lag? Svårt att säga. Det beror sig på hur det utvecklar sig med 
bortfall. Istid är också en faktor. Svar - vi vet inte. 
 
 
Föräldragrupp 
Victoria Wiman Klintberg - ledare för föräldragrupp (hör av dig om du vill vara med 
eller om du har förslag på försäljning med mera). 
Saffran – vinst 17 800kr 
Idrottsrabatten – vinst 14000 per gång 
Newbody (frivilligt) – vinst ca 6000kr 
Kakor – vinst 17 000 kr 
Coop cup – vinst 10 000 kr 
Läppcerat - finns över som vi har fått skänkt, kan sälja till 100 % vinst 
Gåvan - Linds - bakning - 3 ggr - mellan 4-4500kr vinst per gång. 
 
Alla bidrar - vi har olika förutsättningar - vi kan alla göra något  
 
En del saker tjänar vi pengar på och andra saker gör vi för att hjälpa till (till exempel 
Roma matcher)  
 
Vi delar ut uppgiften - pratar sinsemellan om du inte kan - ansvaret ligger hos 
föräldern och inte hos föräldragruppen. 
 
Ta gärna med barnen på matcher, bra att se riktig ishockey, bra för teambildning. 
 



Vad ska vi fortsätta att sälja? Vi behöver ta beslut. Årsplanering. När ska vi sälja saker 
och vad? Föräldragruppen pratar ihop sig och ger förslag.  
 
Förslag på försäljning: 
Bakluckeloppis - förslagsvis på Coop 
Ljus  
 
Hur mycket pengar behöver vi dra in? Så mycket som möjligt. Pengar följer med 
årsgruppen.  
 
Betala i förskott - saffran och idrottsrabatten. Sälj i förskott om det går, ett tips. 
 
Frågestund: 
Hur kommer man åt utrustning för allmänhetens åkning? 
Oftast någon i ishallen som har nyckel. Finns ingen konkret lösning. 
 
Sammandrag Gotlandslagen? 
Det blir sammandrag, zonspel, hela laget. sex lag, en målvakt, svårt att lösa. Förra året 
lånade vi från andra lag, kanske även i år. Svårt att få till matcher i Visby, blir 
förmodligen på landet eftersom det är svårt med istider i stan.  
 
 
 
Mötesanteckningar av Bobs mamma, Görel Brynolf 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


